
Styrelseprotokoll den 18 januari 2015 

1. Ordförande hälsade alla välkomna och började med att redovisa årets avskjutning 

vilket är 14 vuxna (drygt 60% tjur) och 13 kalvar. Avskjutningen ligger under vårt mål. 

En ev. revidering av älgskötselplanen diskuterades. 

Vissa lag tycker sig se en viss minskning av älgtillgången men det är svårt att avgöra 

på ett enskilt år om det beror på tillfälligheter eller om det är en reell nedgång. 

Vidare rapporteras små betesskador i Brännbacka och Stavalund i övrigt inga. 

Styrelsen beslöt därför att fortsätta på den fastlagda planen. 

En ny 3-års plan skall utarbetas till hösten. Styrelsen bör få detta uppdrag av 

årsmötet i juni. 

2. Fjällboda / Fjällboheden har inkommit med en ansökan om medlemskap i Destany. Vi 

är positiva till detta och skickar handlingarna till länsstyrelsen. Finns där inget att 

invända tas det formella beslutet om medlemskap på årsmötet den 14 juni. 

3. Niklas presenterades ett förslag till avskjutning 2015. Förslaget godtogs och skickas p 

remiss till jaktlagen inför årsmötet. 

4. Gemensam björnjakt i augusti? Niklas och Urban utarbetar ett PM om vad som ska 

gälla vid gemensam björnjakt, bl.a. finns lite oklarheter ang. ev. tillstånd, rovviltskort, 

skjutkrav, fällavgifter etc. Frågan behandlas under årsmötet. 

5. Älgskötselplan 2016 och 3 år framåt. Ett underlag bör finnas klart till nästa 

styrelsemöte den 24/5. 

6. P-G och Thure upprättar en ny mötesplan inför årsmötet. Då tas också frågan om ev. 

nya mötestider. 

7. Christer Zackrisson har fått uppdrag i Nordöstra älgförvaltningsgruppen och måste 

därför lämna styrelseuppdraget i Destany. Något för valberedningen att beakta inför 

årsmötet. 

Noterat av Lars Lundmark 

 

 


